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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 11 decembrie 2013, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 

 

 Lucrările şedinţei încep la orele 15
00

 în prezenţa a 15 consilieri din numărul total 

al membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.3.491 din 10 decembrie 2013 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului Local din data 11 decembrie 2013, orele 15
00

, care 

are loc în sala de şedinţe proprie din Bulevardul Bucureşti, nr.49-51. 

 

 Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Truică Liliana 

4. Pârlea Victor Constantin 

5. Oprişan Gigi 

6. Cioacă Ionuţ 

7. Bălănean Viorel  

8. Ciobanu George Daniel 

9. Cepraga Cornel Sorin 

10.  Dinu Cristina Elena 

11.  Vladu Alexandru 

12.  Dinu Ionel 

13.  Ciulacu Mirela 

14. Stanciu Marius 

15. Ilie Clement 

 

Absenţi: 

 

1. Popazu Liviu 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Velicu Florian 

4. Măroiu Marian 

5. Spoială Gheorghe 
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Preşedinte de şedinţă este domnul consiler Cioacă Ionuţ, ales  prin H.C.L. nr.460 

din 28  noiembrie 2013. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Bună ziua! Începem şedinţa de astăzi prin a da 

cuvântul domnului Secretar Roşu Petre să vedem dacă avem cvorumul necesar.  

Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 11 decembrie 2013 a fost 

convocată şedinţă extraordinară, sunt prezenţi 15 consilieri, lipsesc 5 consilieri: domnul 

consilier Popazu Liviu, domnul consilier Cartojan Dan Liviu, domnul consilier Velicu 

Florian, domnul consilier Spoială Gheorghe şi domnul consiler Măroiu Marian. 

Conform Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local şedinţa este 

legal constituită.  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Mulţumesc! Supun la ordinea de zi.  

Cine este pentru ? Împotrivă? Abţineri? 

În unanimitate de voturi Ordinea de zi a fost aprobată. 

 

          Punctul 1: Proiect de hotarâre privind alocarea din bugetul local a sumei de 

21.600 lei pentru achiziţionarea cadourilor oferite salariaţilor în beneficiul copiilor 

cu ocazia sărbătorilor de iarnă - Crăciunul 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii supun la vot. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unaimitate de voturi hotarârea a fost aprobată.  

 

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind acordare unui prijin financiar 

„Asociaţiei Seniorilor Giurgiuveni” 

 
Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii supun la vot. Cine 

este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unaimitate de voturi hotarârea a fost aprobată.  

 

           Punctul 3: Proiect de hotărâre transmiterea unui sector de drum de interes 

judeţean, din administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în 

administrarea Consiliului Judeţean Giurgiu 

  

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii?  

Domnul Primar Nicolae Barbu:  

Acesta a fost punctul care a creat starea de necesitate să convocăm în regim de 

şedinţă extraordinară de consiliu. Consiliul Judeţean lucrează la un proiect european 

D.J. 503 dacă nu mă înşel Giurgiu, Putineiu şi se duce prin Teleorman şi merge până în 

Dâmboviţa. Este un proiect cu finanţare europeană şi am considerat că este benefic 

pentru municipiu să înceapă acesta din bariera Ghizdarului. Deci pe proiecte europene 

să cuprindă începutul drumului exact de la Km 0, de la bariera Ghizdarului până la 

ieşirea din municipiul Giurgiu şi apoi în continuare pe raza teritorială a Consiliului 

Judeţean. Drept urmare am considerat că e benefic pentru municipalitate să dăm în 

administrare Consiliului Judeţean pe perioada derulări proiectului european, urmând ca 
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dumnealor să depună proiectul european având mai mari şanse de a câştiga acest 

proiect. 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Mulţumim! Alte discuţii?  

Dacă nu sunt discuţii supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unaimitate de voturi hotarârea a fost aprobată. 

 

           Punctul 4: Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2013 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

          Punctul 5: Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii pe anul 2013 
 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

          Punctul 6: Proiect de hotărâre privind aprobarea contractului de colaborare 

între Bursa Română de Mărfuri şi Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Discuţii?  

Domnul Primar Nicolae Barbu: Eu aş vrea să fac o completare la acest proiect. 

Este vorba despre dorinţa municipalităţii de a intra pe piaţa liberă de achiziţii de energie 

electrică. Avem voie din 2014, avem voie şi din 2013 dar până sa făcut transferul de la 

S.C. ADPP S.A. cu tot sistemul a mai durat şi atunci nu am putut să facem, era la 

jumătatea anului. Există un precedent în urmă cu o săptămână când s-a scos la licitaţie 

de către o primărie prin Bursa Română de Mărfuri. De la 280 lei preţul pe megawaţi sau 

mega kilowaţi, nu ştiu cum este, s-a ajuns la 162 lei. Având în vedere că primăria 

consumă foarte mult energia electrică pe timpul nopţii iar preţul pe timpul nopţii este 

foarte scăzut în piaţă, am considerat că este oportunitate să reducem aproape energia 

electrică şi spre ştiinţa dumneavoastră să ştiţi că nu sunt foarte micuţe, lunar primăria 

plăteşte în jur de 2 miliarde bani vechi, pe energia electrică. Va fi o economie de 8, 10 

miliarde în anul următor prin achiziţionarea de energie electircă de pe piaţa liberă.   

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Alte Discuţii!  

Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotarârea a fost aprobată. 

Domnul Primar Nicolae Barbu: Eu vă mulţumesc, înainte de a închide şi aş vrea 

să vă mai rog să aveţi disponibilitatea astăzi în şedinţa de guvern se dezbate şi o cerere a 

municipalităţii Giurgiu, de acordare a unui ajutor pentru încălzire, pentru a cumpăra gaz 
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natural necesar funcţionării în condiţii optime pe timp de iarnă a centralei electrice şi 

centralei termice şi să sperăm că va avea şi sorţi de izbândă şi încă nu s-a încheiat 

şedinţa de guvern. Vom avea în timp util răspunsul la cererea noastră, dacă este pozitiv 

indifferent de sumă o să fim nevoiţi în regim de urgenţă să mai facem o şedinţă de 

consiliu, să trecem aceşti bani spre folosinţă şi să intrăm să cumpărăm gaz natural de pe 

piaţă şi să-l dăm operatorului care are acest serviciu şi să zicem noi că trecem o perioadă 

grea în asigurarea cu energie termică a municipiului Giurgiu.  

Domnul consilier Ciobanu George: Aş vrea să-i adresez domnului Primar o 

înrebare. 

Angajaţi de la S.C. Pază Publică S.A. unde acţionar majoritar este primăria, nu şi-

au primit drepturile salariale de două luni. 

Domnul Primar Nicolae Barbu: Nu este problema de  deblocare bani, este 

problema de plată către societăţile aparţinând Primăriei, societăţi care au contract cu 

Paza Publică S.A.. Dumnealor ştiu foarte bine luna trecută nu au fost încasări foarte 

bune, nici la bugetul de stat prin cote IVE-uri, nici din impozite şi taxe, avem un gol de 

aproape 10 miliarde, bani care trebuia să-I avem din diverse surse. Să sperăm că luna 

aceasta din încasările de impozite şi taxe vom face plăţi către societăţile cu care 

societatea Pază Publică S.A. are contract, findcă cu primăria suntem în garafic avem 

contractul, deci primăria are facura pe luna noiembrie de plătit care s-au facturat la 

începutul lui decembrie. Noi ca unitate suntem în termen, nu sunt în termen societăţile 

primăriei. Domnul director ştie foarte bine, luna trecută nu am putut să facem nici o 

plată, dabia am strâns bani să plătim 11 miliarde ratele la bănci. Am avut şedinţă pe 27, 

28 noiembrie, alte plăţi nu le-am mai făcut tot din acest considerent, să sperăm că luna 

aceasta vom avea încasări de la impozite şi taxe mai mari şi automat să facem plăţi către 

societăţile primăriei. Oricum eu am o supărarea sunt în faza în care ne uităm şi pe 

documente, dar nu este normal şi dacă tot am deschis discuţia aş fi vrut să oprim aici să 

vorbim în ordinară. Nu este normal să se voteze şi acolo sunt nişte bani, nu foarte mulţi, 

în Consiliile de Administraţie sau în Adunarea Generală a Acţionarilor să voteze 

indemnizaţia de membru în Consiliu şi să nu treacă prin hotărâre de consiliu. S-a votat 

prin acordul A.G.A. sau C.A – ul din unitatea respectivă, unitatea primăriei s-au făcut 

plăţi către acestea şi plăţi destul de mari şi fără să fie trecute până la urmă, primăria are 

reprezentanţi în forurile de conducere a acestor societăţi, dar acţionarul majoritar este 

Consiliul Local. Ar fi trebiut să ni se aducă la cunoştinţă şi prin  hotărâre de consiliu să 

aprobăm, cum am aprobat indemnizaţiile vechi 24 lei sau 50 lei cât se dădea, trebuiau 

aprobate şi acestea. Luna trecută s-au luat aceste salarii, aceste indemnizaţii şi nu sunt 

legale. Punctual meu de vedere aceste este. Drept urmare, sigur vom merge şi acolo, vă 

spun la societăţile primăriei, s-au făcut cheltuieli mai mari cu salariile, le-au transmis şi 

o să primească scris, se vor încadra din luna următoare până prin primăvară când vor 

avea de lucru la nivelul salariilor şi numărul de personal din vară. Ca un exemplu simplu 

la Peisagistică 850 miloane am plecat în primăvară – vară uşor, uşor am crescut că am 

avut cheltuieli pe timp de vară am mai angajat temporar că au avut de lucru şi am ajuns 

aproape la un miliard opt sute. La cei de la Giurgiu Servicii Locale la fel, am plecat de 

la şapte sute - opt sute, am ajuns la un milliard o sută, un milliard patru sute şi tot urcăm.         
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Banii aceştia până la urmă vin de la primărie, dânşii nu au contracte cu alţi furnizori sau 

cu alţi prestatori sau cu alte firme. Au contract direct cu primăria. Primăria este 

principalul lor beneficiar, singurul. Ori creşterile acestea lună de lună se resfrâng în bani 

mai puţini, pe care îi are municipalitatea să facă plăţi către diverse. Vom lua decizia, 

lucrăm zilele acestea şi săptămâna aceasta lucrăm la buget, vom vedea exact cum 

stabilim şi ce priorităţi pentru anul următor. Se expiră şi contractul cu maturatul 

oraşului, cu firma respectivă, să vedem în ce stadiu suntem şi cu acest contract şi poate 

nu o mai fi nevoie să plătim 4 miliarde lună de lună pentru măturatul stradal. Poate 

ieşim mai uşor cu firma primăriei şi dacă angajăm 200 de oameni la un salariu minim cu 

brut cu tot la 12 milioane, 13 milioane şi tot ne ducem la 2 miliarde jumătate cu ce mai 

sunt tot facem economie şi avem 200 de oameni nu 100. Nu ştiu, gândim să vedem ce 

avem de făcut. Am ştiut, domnul director ştie foarte bine când am avut posibilităţi le-am 

plătit le-am dat şi unităţilor, numai că unităţile aparţinând primăriei la rândul lor sunt 

datoare către Pază Publică.  

 

Domnul consilier Cioacă Ionuţ: Dacă nu mai sunt discuţii, declar şedinţa închisă.         

Vă mulţumesc! 

 

 

       Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 15
15

. 

 

 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                   Cioacă Ionuţ                                               SECRETAR, 

 

                                                Roşu Petre  

     

 

                                                                                                                  

                                                                                                                 

 

                                                                                                    ÎNTOCMIT, 

 

           Vîrbănescu Carmen 


